
Zápis Komise mládeže 

23.2.2024, 13.00 h Ostrava 

přítomni: Sobčíková, Koutník, Černý, Dejdar, Větrovcová, Kopecký, Rakowski, 

omluveni: Škrabal, Dvořák 

Program 

1. AK2 – úpravy disciplín přípravka  

a. OM připravilo návrh na úpravu vedení výkonů pro přípravky a zároveň usnadnění 

této evidence pro kluby v programu AK2. Důvodem je zejména nutnost vykazovat 

závodní výkony pro NSA pro dotaci Můj klub.  

b. Návrh obsahuje rozlišení na oficiální a neoficiální soutěže, přičemž soutěže přípravky 

by byly v propozicích a AK2 evidované jako neoficiální, a to ve smyslu statistické 

evidence. Tj. výkony přípravky nebudou případně započítávány do statistik (např. do 

mladšího žactva).  

c. Jedná se o sdílenou problematiku oddělení mládeže, soutěží a statistiky, které se nad 

materiálem sejdou. 

KM bere na vědomí a doporučuje úpravy.  

2. AA – finanční rámec 

a. Na základě úkolu z minulé KM připravil T. Kopecký návrh na stanovení maximální 

výše finanční podpory ze strany ČAS pro atletické akademie. Návrh zahrnuje všechny 

kraje, aby bylo zřejmé, o kolik mohou krajské akademie případně žádat, pokud by AA 

zakládaly. 

b. Výpočet a rozdělení v návrhu vychází z počtu atletů zařazených do SCM a VSCM 

v posledních letech. 

Pro: 7 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

3. SpS stav a návrh na SpS „mimo finanční podporu“ 

a. J. Koutník informoval o stavu výkazů a smluv SpS z roku 2023, a resp. 2024.  

b. J. Sobčíková projedná se členy P ČAS možnou úpravu programu SpS, a to o možnosti 

zahrnutí do programu kluby, které by plnily povinnosti SpS dle prováděcích pokynů, 

ale vzhledem k omezenému počtu finančně podpořených SpS by nedostávaly 

finanční podporu.  

c. Důvodem návrhu jsou zejména: 

i. Možnost zařazovat a evidovat více atletů, mj. pro vykázání na NSA. 

ii. Možnost pro kluby žádat o krajské a městské dotace na talentovanou mládež 

díky zařazení v programu. 

iii. Snazší komunikace a možnost metodické spolupráce s oddíly. 

iv. Snazší řešení případného výběrového řízení do programu SpS – 

porovnatelnost současných SpS a žadatelů. 

 

4. Příprava vyššího rozpočtu + 1mil 

a. J. Sobčíková byla pověřena projednat teoretické navýšení rozpočtu na sportovní 

přípravu SCM do výše cca 1 mil v závislosti na výši dotace z NSA. 



b. Základní návrh počítá s přidělením prostředků na přípravu atletů TOP SCM, a to na 

obou úrovních v krajích i sekcích. 100.000kč na přípravu štafet U20. Přesný návrh 

vypracuje J. Koutník na základě návrhů na zařazení a přeřazení do SCM po halové 

sezoně. T: 10.3.  

                           Pro: 7 

                           Proti: 0 

                          Zdržel se: 0 

5. Stav SCM a prostředky na sportovní přípravu 

a. J. Koutník informoval o přípravě akcí a tedy čerpání rozpočtu SCM. 

 

6. Ze žactva do dorostu plus další info k „edičnímu plánu“ 

a. J. Koutník zaslal KM materiál „Ze žactva do dorostu“, který je soupisem základních 

dovedností, které by měli žáci umět po cca 4 letech v žákovských kategoriích.  

b. Materiál byl zároveň postoupen metodické komisi k vyjádření. 

KM doporučuje vydat jako e-brožuru i jako tištěnou brožuru a diseminovat na AO/AK pracující 

s mládeží.  

                           Pro: 7 

                           Proti: 0 

                           Zdržel se: 0 

c. JK informoval o záměru zpracovat další témata (např. RED´s ve spolupráci 

s reprezentačním trenérem běhů) 

d. JK také vypracuje informační materiál pro účastníky MSJ v Peru.  

 

7. Testovací srazy info k vývoji 

a. J. Koutník informoval o tom, že testovací srazy SCM projdou částečnou revizí na 

základě zkušeností z posledních 3 let. 

 

8. TD informace 

a. JS informovala o využívání ETD. OM pokračuje na spolupráci při vývoji a využívání 

tréninkového deníku. V současné době jsou v testovací verzi zavedené některé 

z úprav zadaných v minulém roce. 

 

9. VSCM plus informace 

a. J. Koutník informoval o průběhu výběrového řízení do programu VSCM+. V diskuzi 

byly probrané různé otázky, zejména transparentnost a zřejmost výběrových kritérií 

zejména z pohledu atletů. 

 

10. Různé 

JS informovala o žádosti vzešlé z TR ohledně možnosti, aby atleti zařazení v RSC mohli být zároveň 

zařazeni i v SCM. KM doporučuje zachovat současnou úpravu dle příslušné směrnice.  

Pro: 7 



Proti: 0 

Zdržel se: 0 


